
 

 

 

  

 

Møte Hana Fau 

Sted  

Digitalt teams møte 

Dato 05.11.2020 

Tilstede. 1a: Odd Meling, 

               1b: Jone Hauken (vara) 

               2a: ikke tilstede 

               2b: Kristin Veggeland 

               3a Anne Lynghammer 

               3b: Ikke tilstede 

               4a: Carmen Rothe 

               4b: Monika Dørum 

               5a: Wilfred Johnsen 

               5b: Ivana Narvestad 

               6a: Elin Hetland 

               6b: Kristine Rønneberg 

               7a: Jorunn Lyngset 

               7b: Gøril Digernes  

            Sfo: Anngunn M. Årsheim 

                     

 

Referent Kristine Rønneberg 

Neste møte 031220 

Sak 1  

Orientering fra skolen ved Atle Sømme rektor. 

Atle informerte kort om covid-19 pandemien, skolen er klar om situasjonen endrer seg. Utviklingssamtaler blir digitale 

fremover og skolene skal holde oppe. Rektor informerte videre om nytt kjøremønster på parkeringsplassen og plassering 

av bom og vikeplikts skilt. Det ble informert om hvordan få bedre oppslutning rundt foreldreundersøkelsen som kommer 

snart og besluttet samen med FAU å avholde en konkurranse med premie til trinnet med best oppslutning. 

 

Videre informerte rektor om neste års budsjett, skolen skal spare inn 3% i neste års budsjett, som utgjør nær en million 

kroner. Dette innebærer at skolen må redusere både barneveilederstillinger og lærerstilling, som igjen betyr et mindre 

handlingsrom for raskt å sette inn tiltak og gi tidlig innsats ved behov. Rektor sier han er bekymret for at dette vil slå 

negativt ut, spesielt for de svakere elevene, elever som ikke har rett til spesialundervisning men likevel trenger ekstra 

tilpasning og støtte i skolehverdagen.  

Sak 2 

Tausehetserklæring. 

Det ble besluttet at det ikke er nødvendig å bruke taushetserklæring for medlemmer i FAU da det ikke skal prates om 

enkeltsaker, mennesker eller barn på en måte som gjør at de kan gjenkjennes. Da hører ikke saken hjemme i FAU. 

Sak 3 

Valg av resterende arbeidsgrupper: 

Utemiljø: Mariann Gudmestad 2a og Kristin Veggeland 2b 

Trivselsgruppe Jorunn Flatten Lyngset 7a og medlem fra 7b 

 

Oppdatering fra arbeidsgrupper:  

Trivselgrupper 1-4 og 5-7: Fellesarrangement utgår pga pandemien dette året. Trivselgruppene oppfordrer  

klassekontaktene til å gjøre noe klassevis i stedet.  

 

Trafikkgruppe: Skolen gjennomført trafikkaksjon i uke 43 sammen med Læringsverkstedet Vatnekrossen barnehage. Det 



 

 

blir utarbeidet ett nytt kjøremønster i etterkant av denne.  

 

Natteravn: Det jobbes videre med natteravn prosjektet i bydelen. FAU ved Hana, Aspervika, Austrått og Øygard er i 

dialog. FAU ved Hana skole vil være med å videreutvikle prosjektet og støtter arbeidet som gjøres i bydelen. Forslag fra 

SMU om å skape ett foreldrenettverk allerede fra 1. klasse.  

 

17. mai gruppe: Ingenting enda, alt er avhengig av pandemien.  

 

SU: Har hatt ett møte hvor det ble informert om utviklingsplanen, lekselengde, hjertesone og belysning ved gangfelt i 

Skippergata og Bauneveien. Lys i skolegården ble også informert om. Elevrådet løftet opp ønsker om flere sykkelstativer 

og mer aktiviteter ute i skolegården.  

 

SMU: Her har det kommet inn forslag om å fikse rampen i skolegården, elevrådet løftet frem en sak om nistepakker. Det 

ble diskutert SMU sin funksjon og virke og hvordan en kan bruke SMU for å jobbe for et bedre skolemiljø på Hana.  

 

Eventuelt:  

Det ble løftet frem ett ønske fra FAU om det kunne la seg gjøre å synge Deilig er jorden digitalt denne julen da det ikke 

blir en tradisjonell julefrokost dette året pga covid-19 pandemien. Julefrokosten er høyt verdsatt blant barn og foreldre på 

Hana og FAU oppfordrer skolen å tenke kreativt.  

 

Det ble løftet frem alternative måter å invitere til bursdag, dette blir sak på senere FAU møte.  

 

 


